



Raymond Chabot inc.

Société affiliée de
**Raymond Chabot Grant
Thornton
S.E.N.G.R.L.**
600, rue de La Gauchetière Ouest
Bureau 2000
Montréal (QC) H3B 4L8
Tél.: (855)724-2268
Télééc.: (450)676-2202
www.raymondchabot.com

CANADA
DISTRICT DU QUEBEC
N° DIVISION : 01-MONTREAL
N° COUR : 500-11-061036-220
N° DOSSIER : 41-2830720

COUR SUPÉRIEURE
« Chambre commerciale »

DANS L'AFFAIRE DE LA FAILLITE DE :

MEDICAL PLASTIC DEVICES M.P.D. INC.,
Personne morale ayant fait affaire au 161, avenue
Oneida, dans la ville de Pointe-Claire, dans la
province de Québec, H9R 1A9.

Partie ci-après appelée le « failli »

Avis de la faillite et de la première assemblée des créanciers
(paragraphe 102(1) de la Loi)

Avis est donné de ce qui suit :

1. Medical Plastic Devices M.P.D. inc. a déposé une cession le 17 mai 2022 et le soussigné, Raymond Chabot inc., a été nommé syndic de l'actif du failli par le séquestre officiel, sous réserve de la confirmation par les créanciers de sa nomination ou de la nomination par ceux-ci d'un syndic de remplacement.
2. La première assemblée des créanciers du failli sera tenue par visioconférence le 6 juin 2022, à 10 h. Si vous désirez recevoir les coordonnées pour assister à ladite visioconférence, veuillez nous en informer, avant le 3 juin 2022 à 16 h, par courriel au reclamation-claims@rcgt.com.
3. Pour avoir le droit de voter à l'assemblée, chaque créancier doit déposer à l'intention du syndic avant l'assemblée une preuve de réclamation et, au besoin, une procuration.
4. Sont joints au présent avis un formulaire de preuve de réclamation, un formulaire de procuration et une liste des créanciers dont les réclamations se chiffrent à 25 \$ ou plus ainsi que le montant de leurs réclamations.
5. Les créanciers doivent prouver leurs réclamations à l'égard de l'actif du failli pour avoir droit de partage dans la distribution des montants réalisés provenant de l'actif.

Fait à Montréal, le 19 mai 2022.

RAYMOND CHABOT INC.
Syndic autorisé en insolvabilité

Yannick Bourassa-Milot, CPA, MBA CIRP, SAI
Responsable de l'actif

REMARQUE : Lorsqu'une copie du présent formulaire est envoyée par voie électronique, par des moyens tels que le courriel, le nom et les coordonnées de l'expéditeur, tels qu'indiqués sur le formulaire 1.1, doivent figurer à la fin du document.



Raymond Chabot Inc.

An affiliate of
**Raymond Chabot Grant
Thornton**

LLP
Suite 2000
600, rue de La Gauchetière Ouest
Montréal (QC) H3B 4L8
Phone: (855)724-2268
Fax: (450)676-2202
www.raymondchabot.com

CANADA
DISTRICT OF QUEBEC
DIVISION NO.: 01-MONTREAL
COURT NO. : 500-11-061036-220
FILE NO. : 41-2830720

SUPERIOR COURT
“In Bankruptcy and Insolvency”

IN THE MATTER OF THE BANKRUPTCY OF:

MEDICAL PLASTIC DEVICES M.P.D. INC.,
Legal person having done business at 161 Oneida
Avenue, in the city of Pointe-Claire, in the province
of Quebec, H9R 1A9.

Herein named “Bankrupt”

Notice of Bankruptcy and First Meeting of Creditors (Subsection 102(1) of the Act)

Take notice that:

1. Medical Plastic Devices M.P.D. Inc. filed an assignment on May 17, 2022 and the undersigned, Raymond Chabot Inc., was appointed as trustee of the estate of the bankrupt by the official receiver, subject to affirmation by the creditors of the trustee's appointment or substitution of another trustee by the creditors.
2. The first meeting of creditors of the bankrupt will be held by videoconference on June 6, 2022, at 10:00 a.m. If you wish to attend, please inform us, before 4:00 p.m. on June 3, 2022, by email at reclamation-claims@rcgt.com to receive the contact details to join the conference.
3. To be entitled to vote at the meeting, a creditor must file with the trustee, before the meeting, a proof of claim and, where necessary, a proxy.
4. Enclosed with this notice are a proof of claim form, proxy form and list of creditors with claims amounting to \$25 or more showing the amounts of their claims.
5. Creditors must prove their claims against the estate of the bankrupt to share in any distribution of the proceeds realized from the estate.

Dated at Montreal, on May 19, 2022.

RAYMOND CHABOT INC.
Licensed Insolvency Trustee

Yannick Bourassa-Milot, CPA, MBA, CIRP, SAI
In charge of the estate

NOTE: If a copy of this Form is sent electronically by means such as email, the name and contact information of the sender, prescribed in Form 1.1, must be added at the end of the document.

District of:
 Division No:
 Court No:
 Estate No:

FORM 78

Statement of Affairs (Business Bankruptcy)

(Subsection 49(2) and Paragraph 158(d) of the Act)

In the matter of the Bankruptcy of Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.
 Legal person having done business at 161 Oneida Avenue, in the city of Pointe-Claire, in the province of Quebec,
 H9R 1A9.

Original

Amended

To the Bankrupt:

You are required to carefully and accurately complete this form and the applicable attachments showing the state of your affairs on the date of your bankruptcy on the 16th day of May, 2022. When completed, this form and the applicable attachments will constitute your Statement of Affairs and must be verified by oath or solemn declaration.

LIABILITIES (As stated and estimated by Bankrupt)		
1.	Unsecured creditors as per list "A"	\$790,832.63
2.	Secured creditors as per list "B"	\$2.00
3.	Preferred creditors as per list "C"	\$0.00
4.	Contingent, trust claims or other liabilities as per list "D" estimated to be reclaimable for	\$0.00
		\$0.00
Total Liabilities		\$790,834.63
Surplus		\$0.00

I, William A. Lloyd, of Medical Plastic Devices M.P.D. Inc. of the city of Pointe-Claire in the Province of Quebec, do swear(or solemnly declare) that this statement and the attached lists are to the best of knowledge a full, true and complete statement of affairs on the 16th day of May, 2022 and fully disclose all property of every description that is in possession or that may devolve on me in accordance with the Act.

SWORN (or SOLEMNLY DECLARED) remotely by Medical Plastic Devices M.P.D. Inc. stated as being located in at Montréal the city, in the Province of Quebec, before me at Laval the city, in the Province of Quebec, on this 16th day of May, 2022 in accordance with provincial Regulation on Administering Oath or Declaration Remotely

 Yannick Bourassa-Milot
 194400
 Commissioner of Oaths
 for the Province of Quebec

 Signature of Bankrupt

ASSETS (As stated and estimated by Bankrupt)		
1.	Inventory	\$15,000.00
2.	Trade fixtures, etc	\$0.00
3.	Accounts receivable and other receivables, as per List "E"	
	Good	\$84,690.00
	Doubtful	\$0.00
	Bad	\$9,774.50
	Estimated to produce	\$84,690.00
4.	Bills of exchange, promissory note, etc., as per List "F"	\$0.00
5.	Deposits in Financial Institutions	\$0.00
6.	Cash	\$231,909.00
7.	Livestock	\$0.00
8.	Machinery, equipment and plant	\$75,000.00
9.	Real property or immovable as per List "G"	\$0.00
10.	Furniture	\$250.00
11.	RRSPs, RRIFs, Life insurance, etc.	\$0.00
12.	Securities (Shares, Bonds, Debentures, etc.)	\$0.00
13.	Interests under wills	\$0.00
14.	Vehicles	\$0.00
15.	Other property, as per List "H"	\$90,348.29
<i>If Bankrupt is a corporation, add:</i>		
	Amount of subscribed capital	
	Amount paid on capital	
	Balance subscribed and unpaid	
	Estimated to produce	
Total Assets		\$497,197.29
Deficiency		\$293,637.34

List "A"
Unsecured Creditors
 Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name of Creditor	Address	Amount of Claim
1	A.N. DERINGER	P.O. BOX 11349, SUCC. CENTRE-VILLE, Montréal, Quebec, Canada, H3C5H1	\$78.75
2	Agence du Revenu du Canada (QC)	4695, boul. de Shawinigan-Sud, Shawinigan, Quebec, Canada, G9P 5H9	\$0.00
3	Alexander Edwards and Company, CPAs, P.C.	47 Dock Street, Plattsburg, New York, USA, 12901-	\$475.00
4	AVIENT DISTRIBUTION CANADA	P.O. BOX 57564, STATION A, Toronto, Ontario, Canada, M5W5M5	\$20,308.61
5	BRENDAN CLARKE	526 LANSLOWNE AVENUE, Westmount, Quebec, Canada, H3Y2V2	\$6,898.50
6	CANADIAN BEARINGS LTD	296 AVENUE LABROSSE, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R5L8	\$110.04
7	CareRx Corporation	320Bay Street, Suite 1200, Toronto, Ontario, Canada, M5H 4A6	\$0.00
8	CARSON INTERNATIONAL	1461 JOHNSTON ROAD, UNIT 208A, White Rock, British Columbia, Canada, V4B3Z4	\$112.85
9	CFIB	4141 YONGE STREET, SUITE 401, Toronto, Ontario, Canada, M2P2A6	\$540.38
10	CNESST	1, Compl. Desjardins, Tour Sud, 31e étage, C.P. 3, Succ. Desjardins, Montréal, Quebec, Canada, H5B 1H1	\$593.38
11	CONSULTATION NG	185, RUE BEAUCHEMIN, La Prairie, Quebec, Canada, J5R5S9	\$1,667.14
12	Dibblee Tools inc.	161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$455,380.25
13	DME OF CANADA LTD	6210 NORTHWEST DRIVE, Mississauga, Ontario, Canada, L4V1J6	\$149.84
14	DYNAMIC WAREHOUSING & DISTRIBUTION INC.	21 LAWRENCE PAQUETTE DRIVE, Champlain, New York, USA, 12919	\$16,917.40
15	EDI GATEWAY INC.	8355 BOUGAINVILLE, Montréal, Quebec, Canada, H4P2G5	\$301.59
16	EMBALLAGES KUSH-PACK INC. (DIVISION OF DORFIN INC.)	5757 THIMENS BLVD., Saint-Laurent, Quebec, Canada, H4R2H6	\$464.96
17	EUROPIN S.R.O.	ULICA JOHANNA VAILLANTA 3047/4, Trencianske Stankovce, Trencin, Slovaquie, 91311	\$95,644.69
18	FEDERAL EXPRESS CANADA LTD	P.O. BOX 4626, STATION A, Toronto, Ontario, Canada, M5W5B4	\$185.25
19	GOLDSMITH HERSH	8200 BOUL. DÉCARIE, BUREAU 190, Montréal, Quebec, Canada, H4P2P5	\$9,083.03
20	GS1 Canada	1500 Don Mills Road, suite 800, Toronto, Ontario, Canada, M3B 3L1	\$34.50
21	HTL-STREFA INC.	113 TOWNE LAKE PARKWAY, SUITE 120, Woodstock, Georgia, USA, 30188	\$2,812.50
22	Hydro-Québec	140, Crémazie Ouest, 3e étage, Montréal, Quebec, Canada, H2P 1C3	\$1.00
23	Labrador, div. of Aquaterra Corporation	P.O.Box 4514, Stn. A c/o T45140, Toronto, Ontario, Canada, M5W 4L7	\$23.07
24	Ministère du revenu du Québec (Impôt-TPS-TVQ) - Montréal, Québec	3e étage, secteur R23DGR, 1600, René-Lévesque Ouest, Montréal, Quebec, Canada, H3H 2V2	\$0.00
25	MITCHEL-LINCOLN PACKAGING LTD.	3737 THIMENS BLVD., Saint-Laurent, Quebec, Canada, H4R1V1	\$2,640.14
26	NETPAK PACKAGING	9055 IMPASSE DE L'INVENTION, Montréal, Quebec, Canada, H1J3A7	\$13,590.04
27	NORDION (CANADA) INC.	535 CARTIER BLVD, Laval, Quebec, Canada, H7V3S8	\$4,943.32
28	PC SOLUTIONS	1764, RUE DES CAPUCINES, Saint-Lazare, Quebec, Canada, J7T2N9	\$672.60
29	PORT ROYAL PACKAGING (1983) INC.	305 BOUL. HYMUS, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R1G6	\$5,975.83
30	PRECISION PUNCH CORP.	304 CHRISTIAN LANE, Berlin, Connecticut, USA, 6037	\$1,477.50
31	PRODOSEC INC.	4795 RUE SAINTE-CATHERINE OUEST, BUREAU 203, Westmount, Quebec, Canada, H3Z1S8	\$340.95
32	Receveur Général du Canada (PPS)	Bureau de Paiement, Paiement au syndic CP 2222, Matane, Quebec, Canada, G4W 4R8	\$80,535.42
33	SEL PLUS	3351, RUE SAINT-PATRICK, Montréal, Quebec, Canada, H4E1A1	\$517.39
34	Service Canada (trop versé assurance chômage)	Centre de traitement Boucherville, C.P. 60, Boucherville, Quebec, Canada, J4B 5E6	\$0.00
35	SMART PRINT	1111 FREDERICK-PHILIPS BLVD, 6TF FLOOR, Saint-Laurent, Quebec, Canada, H4M2X6	\$300.83
36	TD Canada Trust	Canaccede Credit LP, P.O. Box 9, Station B, London, Ontario, Canada, N6A 4Y8	\$60,000.00
37	TELUS	C.P. 11674, SUCC. CENTRE-VILLE, Montréal, Quebec, Canada, H3C6E9	\$40.85
38	TENAQUIP MONTRÉAL	22555 TRANSCANADA HWY, Senneville, Quebec, Canada, H9X3L7	\$335.51
39	TONY CIPOLLONE	5154, AVENUE PATRICIA, Montréal, Quebec, Canada, H4V1Y8	\$293.19
40	TOROMONT CAT	C.P. 1200, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R4R6	\$185.46

16th day of May, 2022

Bankrupt

Date

List "A"
Unsecured Creditors
Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name of Creditor	Address	Amount of Claim
41	TRANSPORT & DISTRIBUTION JEAN-MARC THIBODEAU INC.	614 BOUL. ROLAND-GODARD, Saint-Jérôme, Quebec, Canada, J7Y4C5	\$770.00
42	ULINE	60 HEREFORD ST., Brampton, Ontario, Canada, L6Y0N3	\$330.94
43	UPS CANADA	P.O. BOX 4900, STATION A, Toronto, Ontario, Canada, M5W0A7	\$5.31
44	V.J. SCREW MACHINE INC.	2715 LOUIS-A-AMOS, Lachine, Quebec, Canada, H8T1C3	\$5,213.20
45	VI-CAS MANUFACTURING CO. INC.	8407 MONROE AVENUE, P.O. BOX 36310, Cincinnati, Ohio, USA, 45236	\$525.00
46	VIMOVAL INC.	2185 LE CHATELIER, Laval, Quebec, Canada, H7L5B3	\$356.42
Total:			\$790,832.63

List "B"
Secured Creditors

Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name and Address of Creditor Nature of Claim Particulars of Security	When Given	Amount of Claim	Estimated Value of Security	Estimated Surplus from Security	Balance of Claims Unsecured
1	Agence du Revenu du Canada (QC) 4695, boul. de Shawinigan-Sud Shawinigan, Quebec, G9P 5H9		\$1.00	\$0.00	\$0.00	\$1.00
2	Ministère du revenu du Québec (DAS) - Montréal, Québec 3e étage, secteur R23DGR, 1600, René-Lévesque Ouest Montréal, Quebec, H3H 2V2		\$1.00	\$0.00	\$0.00	\$1.00
Totals			\$2.00	\$0.00	\$0.00	\$2.00

List "C"
Preferred Creditors for Wages, Rent, etc.
 Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name of Creditor Address Occupation	Nature of Claim	Period During Which Claim Occured	Amount of Claim	Amount Payable in Full	Difference Ranking for Dividend
Totals:						

List "D"
Contingent or Other Liabilities
 Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name of Creditor or Claimant, Address and Occupation	Amount of Liability or Claim	Amount expected to rank for dividend	Date when liability incurred	Nature of liability
Total:					

List "E"
Debts Due to the Bankrupt
 Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name of Debtor Address Occupation	Nature of Debt Particulars of Security Folio Ledger for Particulars	Debt Good Doubtful Bad	When contracted	Estimated to produce
1	Accounts receivable 161 Av Oneida Pointe-Claire, Quebec, H9R 1A9	Accounts receivable	\$84,690.00 \$0.00 \$9,774.50		\$84,690.00
Total:					\$84,690.00

List "F"

Bills of Exchange, Promissory Notes, Lien Notes, Chattel Mortgages, etc., Available as Assets

Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Name of all promissory, acceptors, endorsers, mortgagors and guarantors, Address and Occupation	Amount of bill or note, etc.	Date when due	Estimated to produce	Particular of any property held as security for payment of bill or note, etc.
Total:					

List "G"
Real Property or Immovable Owned by Bankrupt
 Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Description of property, Nature of Bankrupt's interest, In whose name does title stand	Total value	Particulars of mortgages, hypothecs, or other encumbrances		Equity or surplus
			Name, Address	Amount	
Total					

Bankrupt

16th day of May, 2022
Date

List "H"
Property
Medical Plastic Devices M.P.D. Inc.

No	Nature of Property	Location and Details of Property	Original Cost	Estimated to Produce
1	Inventory	Stocks (material, work in progress and finished goods) 161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$222,945.00	\$15,000.00
2	Cash	Bank account CAD and USD (in \$ CDN) 161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$0.00	\$231,909.00
3	Machinery, Equipment, Plant	Machinery and equipment 161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$267,700.00	\$60,000.00
4	Furniture	Office furniture 161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$1,900.00	\$250.00
5	Other Properties	Advance to 120236 Canada Inc. 161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$90,347.29	\$90,347.29
6	Other Properties	Intangible assets 161 Av Oneida, Pointe-Claire, Quebec, Canada, H9R 1A9	\$0.00	\$1.00
Total:			\$582,892.29	\$397,507.29

Bankrupt

16th day of May, 2022
Date

AVIS À TOUS LES CRÉANCIERS/NOTICE TO CREDITORS
ENVOI DE PREUVE DE RÉCLAMATION/TRANSMISSION OF PROOF OF CLAIM

Nous vous encourageons à nous transmettre votre preuve de réclamation par courriel.

We strongly encourage you to send your proof of claim by email to the following address.

Reclamation-claims@rcgt.com

Tél : 514-673-5196 | Téléc. 514-858-3303

4805, boulevard Lapinière, bureau 3300 à Brossard (Québec) J4Z 0G2

*****NOTE IMPORTANTE*****

DANS LE CADRE DE LA PANDÉMIE DE COVID-19, LES PROFESSIONNELS DU DOMAINE DE L'INSOLVABILITÉ, EN COLLABORATION AVEC LE BUREAU DU SURINTENDANT DES FAILLITES, ONT DÉCIDÉ DE METTRE EN PLACE DES MESURES PRÉVENTIVES AFIN DE RÉDUIRE LES CONTACTS DIRECTS ENTRE PERSONNES. POUR SE CONFORMER À L'INSTRUCTION DU SURINTENDANT, LE PRÉSIDENT DE L'ASSEMBLÉE DES CRÉANCIERS VALIDERA L'IDENTITÉ DES CRÉANCIERS PARTICIPANTS. LES CRÉANCIERS DEVRONT S'ASSURER D'AVOIR TRANSMIS LEURS RÉCLAMATIONS AVANT L'OUVERTURE DE L'ASSEMBLÉE.

AINSI, VEUILLEZ PRENDRE NOTE QUE LA PREMIÈRE ASSEMBLÉE DES CRÉANCIERS DU FAILLI SERA TENUE PAR VISIOCONFÉRENCE LE 6 JUIN 2022 À 10 H. SI VOUS DÉSIREZ RECEVOIR LES COORDONNÉES POUR ASSISTER À LADITE VISIOCONFÉRENCE, VEUILLEZ NOUS EN INFORMER, AVANT LE 3 JUIN 2022 À 16 H, PAR COURRIEL AU RECLAMATION-CLAIMS@RCGT.COM.

SI VOUS AVEZ DES QUESTIONS OU PRÉOCCUPATIONS, N'HÉSITEZ PAS À COMMUNIQUER AVEC NOUS.

*****IMPORTANT NOTICE*****

DUE TO THE COVID-19 PANDEMIC, INSOLVENCY PROFESSIONALS, IN ASSOCIATION WITH THE OFFICE OF THE SUPERINTENDENT OF BANKRUPTCIES, HAVE DECIDED TO IMPLEMENT PREVENTIVE MEASURES TO REDUCE DIRECT CONTACT BETWEEN INDIVIDUALS. IN ORDER TO COMPLY WITH THE SUPERINTENDENT'S INSTRUCTIONS, THE CHAIR OF THE MEETING OF CREDITORS WILL VALIDATE THE IDENTITY OF PARTICIPATING CREDITORS. CREDITORS MUST ENSURE THEY HAVE SUBMITTED THEIR CLAIMS BEFORE THE START OF THE MEETING.

THE FIRST MEETING OF CREDITORS OF THE BANKRUPT WILL BE HELD BY VIDEOCONFERENCE ON JUNE 6, 2022, AT 10:00 A.M. IF YOU WISH TO ATTEND, PLEASE INFORM US, BEFORE 4:00 P.M. ON JUNE 3, 2022, BY EMAIL AT RECLAMATION-CLAIMS@RCGT.COM TO RECEIVE THE CONTACT DETAILS TO JOIN THE CONFERENCE.

IF YOU HAVE ANY QUESTIONS OR CONCERNS, DO NOT HESITATE TO CONTACT US.

Merci,
Thank you,
RAYMOND CHABOT INC.
Syndic autorisé en insolvabilité/Licensed Insolvency Trustee



Raymond Chabot inc.

Dossier n° : 1275687
Entré le :
Garanti :
Privilégié :
Ordinaire :

PREUVE DE RÉCLAMATION

(Article 50.1, paragraphes 65.2(4), 81.2(1), 81.3(8), 81.4(8), 81.5, 81.6, 102(2), 124(2), 128(1) et alinéas 51(1)e) et 66.14b) de la Loi)

Expédiez tout avis ou toute correspondance concernant la présente réclamation à l'adresse suivante :

Numéro civique	Rue	
Ville	Province	Code postal

Dans l'affaire de la faillite de :

_____ Medical Plastic Devices M.P.D. inc. (nom de la partie débitrice) de
 _____ Pointe-Claire QC (ville et province) et de la réclamation de _____, créancier.

Je, soussigné, _____ (nom du créancier ou du représentant du créancier), de, _____ (ville et province), certifie ce qui suit :

- Je suis le créancier de la partie débitrice susnommée (ou je suis) _____ (précisez le poste ou la fonction) de _____ (nom du créancier ou de son représentant).
- Je suis au courant de toutes les circonstances entourant la réclamation visée par le présent formulaire.
- La partie débitrice était, à la date de la faillite, soit le 17 mai 2022, endettée envers le créancier et l'est toujours, pour la somme de _____ \$, comme l'indique l'état de compte (ou l'affidavit) ci-annexé et désigné comme l'annexe A, après déduction du montant de toute créance compensatoire à laquelle la partie débitrice a droit. **(L'ÉTAT DE COMPTE OU L'AFFIDAVIT ANNEXÉ DOIT FAIRE MENTION DES PIÈCES JUSTIFICATIVES OU DE TOUTE AUTRE PREUVE À L'APPUI DE LA RÉCLAMATION.)**
- (Cochez la catégorie qui s'applique et remplissez les parties requises.)**

A. RÉCLAMATION NON GARANTIE AU MONTANT DE _____ \$
(autre qu'une réclamation d'un client visée par l'article 262 de la Loi)

En ce qui concerne cette créance, je ne détiens aucun avoir de la partie débitrice à titre de garantie et :
(Cochez ce qui s'applique.)

- pour le montant de _____ \$, je ne revendique aucun droit à un rang prioritaire;
- pour le montant de _____ \$, je revendique le droit à un rang prioritaire en vertu de l'article 136 de la Loi.
(Indiquez sur une feuille annexée les renseignements à l'appui de la réclamation prioritaire.)

B. RÉCLAMATION DU LOCATEUR SUITE À LA RÉSILIATION D'UN BAIL, AU MONTANT DE _____ \$

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 65.2(4) de la Loi, dont les détails sont mentionnés ci-après :
(Donnez tous les détails de la réclamation, y compris les calculs s'y rapportant.)

C. RÉCLAMATION GARANTIE AU MONTANT DE _____ \$

En ce qui concerne la créance susmentionnée, je détiens des avoirs de la partie débitrice à titre de garantie, dont la valeur estimative s'élève à _____ \$, et dont les détails sont mentionnés ci-après :

(Donnez des renseignements complets au sujet de la garantie, y compris la date à laquelle elle a été donnée et la valeur que vous lui attribuez, et annexez une copie des documents relatifs à la garantie.)

D. RÉCLAMATION D'UN AGRICULTEUR, D'UN PÊCHEUR OU D'UN AQUICULTEUR AU MONTANT DE _____ \$

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 81.2(1) de la Loi pour la somme impayée de _____ \$.
(Veuillez joindre une copie de l'acte de vente et des reçus de livraison.)

E. RÉCLAMATION D'UN SALARIÉ AU MONTANT DE _____ \$

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 81.3(8) de la Loi au montant de _____ \$.

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 81.4(8) de la Loi au montant de _____ \$.

F. RÉCLAMATION D'UN EMPLOYÉ RELATIVE AU RÉGIME DE PENSION AU MONTANT DE _____ \$

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 81.5 de la Loi au montant de _____ \$.

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 81.6 de la Loi au montant de _____ \$.

G. RÉCLAMATION CONTRE LES ADMINISTRATEURS AU MONTANT DE _____ \$

(À remplir lorsque la proposition vise une transaction quant à une réclamation contre les administrateurs.)

J'ai une réclamation en vertu du paragraphe 50(13) de la Loi, dont les détails sont mentionnés ci-après :

(Donnez tous les détails de la réclamation, y compris les calculs s'y rapportant.)

H. RÉCLAMATION D'UN CLIENT D'UN COURTIER EN VALEURS MOBILIÈRES FAILLI AU MONTANT DE _____ \$

J'ai une réclamation en tant que client en conformité avec l'article 262 de la Loi pour des capitaux nets, dont les détails sont mentionnés ci-après :

(Donnez tous les détails de la réclamation, y compris les calculs s'y rapportant.)

5. Autant que je sache, je suis lié (*ou* le créancier susnommé est lié) (*ou* je ne suis pas lié *ou* le créancier susnommé n'est pas lié) à la partie débitrice selon l'article 4 de la Loi et, j'ai (*ou* le créancier susnommé a) (*ou* je n'ai pas *ou* le créancier susnommé n'a pas) un lien de dépendance avec la partie débitrice.

6. Les montants suivants constituent les paiements que j'ai reçus de la partie débitrice, les crédits que j'ai attribués à celle-ci et les opérations sous-évaluées selon le paragraphe 2(1) de la Loi auxquelles j'ai contribué ou été partie intéressée au cours des trois mois (*ou, si le créancier et la partie débitrice sont des « personnes liées » au sens du paragraphe 4(2) de la Loi ou ont un lien de dépendance, au cours des douze mois*) précédant immédiatement l'ouverture de la faillite, telle que définie au paragraphe 2(1) de la Loi : *(Donnez les détails des paiements, des crédits et des opérations sous-évaluées.)*

7. ***(Applicable seulement dans le cas de la faillite d'une personne physique)***

Lorsque le syndic doit réexaminer la situation financière du failli pour déterminer si celui-ci est tenu de verser les paiements prévus à l'article 68 de la LFI, je demande que l'on m'avise, conformément au paragraphe 68(4) de la Loi, du nouveau montant que le failli est tenu de verser à l'actif de la faillite ou du fait que le failli n'a plus de revenu excédentaire.

Je demande qu'une copie du rapport dûment rempli par le syndic quant à la demande de libération du failli, en conformité avec le paragraphe 170(1) de la Loi, me soit expédiée à l'adresse susmentionnée.

Daté le _____, à _____

Signature - Témoin

Signature - Créancier

Numéro de téléphone : _____

Numéro de télécopieur : _____

Adresse électronique : _____

REMARQUES : Si un affidavit est joint au présent formulaire, il doit avoir été fait devant une personne autorisée à recevoir des affidavits.

Lorsqu'une copie du présent formulaire est envoyée par voie électronique, par des moyens tels que le courriel, le nom et les coordonnées de l'expéditeur, comme indiqués sur le Formulaire 1.1, doivent figurer à la fin du document.

AVERTISSEMENTS : Le syndic peut, en vertu du paragraphe 128(3) de la Loi, racheter une garantie sur paiement au créancier garanti de la créance ou de la valeur de la garantie telle qu'elle a été fixée par le créancier garanti dans la preuve de garantie. Le paragraphe 201(1) de la Loi prévoit l'imposition de peines sévères en cas de présentation de réclamations, de preuves, de déclarations ou d'états de compte qui sont faux.



Raymond Chabot inc.

Office no: 1275687
Entered :
Secured:
Preferred:
Ordinary:

PROOF OF CLAIM

(Section 50.1, Subsections 65.2(4), 81.2(1), 81.3(8), 81.4(8), 81.5, 81.6, 102(2), 124(2), 128(1), and Paragraphs 51(1)(e) and 66.14(b) of the Act)

All notices or correspondence regarding this claim must be forwarded to the following address:

Civic number	Street	
City	Province	Postal code

In the matter of the bankruptcy of:

_____ *(Name of debtor party)* of
 Medical Plastic Devices M.P.D. Inc. _____
 Pointe-Claire QC _____ *(city and province)* and the claim of _____, creditor.

I, _____ *(name of creditor or representative of the creditor)*, of, _____ *(city and province)*, do hereby certify:

- That I am a creditor of the above-named debtor party (or that I am) _____ *(state position or title)* of _____ *(name of creditor or representative of the creditor)*.
- That I have knowledge of all of the circumstances connected with the claim referred to below.
- That the debtor party was, at the date of the bankruptcy namely the May 17, 2022 and still is, indebted to the creditor in the sum of \$ _____, as specified in the statement of account (or affidavit) attached and marked Schedule "A", after deducting any counterclaims to which the debtor party is entitled. **(THE ATTACHED STATEMENT OF ACCOUNT, OR AFFIDAVIT MUST SPECIFY THE VOUCHERS OR OTHER EVIDENCE IN SUPPORT OF THE CLAIM.)**
- (Check and complete appropriate category.)**

A. UNSECURED CLAIM OF \$ _____
(other than as a customer contemplated by Section 262 of the Act)

That in respect of this debt, I do not hold any assets of the debtor party as security and
(Check appropriate description.)

- Regarding the amount of \$ _____, I do not claim a right to a priority.
 Regarding the amount of \$ _____, I claim a right to a priority under section 136 of the Act.
(Set out on an attached sheet details to support priority claim.)

B. CLAIM OF LESSOR FOR DISCLAIMER OF A LEASE \$ _____

That I hereby make a claim under subsection 65.2(4) of the Act, particulars of which are as follows:
(Give full particulars of the claim, including the calculations upon which the claim is based.)

C. SECURED CLAIM OF \$ _____

That in respect of this debt, I hold assets of the debtor party valued at \$ _____ as security, particulars of which are as follows:

(Give full particulars of the security, including the date on which the security was given and the value at which you assess the security, and attach a copy of the security documents.)

D. CLAIM BY FARMER, FISHERMAN OF AQUACULTURIST OF \$ _____

That I hereby make a claim under subsection 81.2(1) of the Act for the unpaid amount of \$ _____.

(Attach a copy of sales agreement and delivery receipts.)

E. CLAIM BY WAGE EARNER OF \$ _____

That I hereby make a claim under subsection 81.3(8) of the Act in the amount of \$ _____ .

That I hereby make a claim under subsection 81.4(8) of the Act in the amount of \$ _____ .

F. CLAIM BY EMPLOYEE FOR UNPAID AMOUNT REGARDING PENSION PLAN OF \$ _____

That I hereby make a claim under subsection 81.5 of the Act in the amount of \$ _____ .

That I hereby make a claim under subsection 81.6 of the Act in the amount of \$ _____ .

G. CLAIM AGAINST DIRECTOR \$ _____

(To be completed when a proposal provides for the compromise of claims against directors.)

That I hereby make a claim under subsection 50(13) of the Act, particulars of which are as follows:

(Gives full particulars of the claim, including the calculations upon which the claim is based.)

H. CLAIM OF A CUSTOMER OF A BANKRUPT SECURITIES FIRM \$ _____

That I hereby make a claim as a customer for net equity as contemplated by section 262 of the Act, particulars of which are as follows :

(Give full particulars of the claim, including the calculations upon which the claim is based.)

5. That, to the best of my knowledge, I am (or the above-named creditor is) (or am not or is not) related to the debtor party within the meaning of section 4 of the Act, and have (or has) (or have not or has not) dealt with the debtor party in a non arm's length manner.

6. That the following are the payments that I have received from, the credits that I have allowed to, and the transfers at undervalue within the meaning of subsection 2(1) of the Act that I have been privy to or a party to with the debtor party within the three months (or, if the creditor and the debtor party are related within the meaning of section 4 of the Act, or were not dealing with each other at arm's length, within the 12 months) immediately before the date of the initial bankruptcy event within the meaning of subsection 2(1) of the Act: *(Provide details of payments, credits and transfers at undervalue.)*

7. ***(Applicable only in the case of the bankruptcy of an individual.)***

Whenever the trustee reviews the financial situation of a bankrupt to redetermine whether or not the bankrupt is required to make payments under section 68 of the Act, I request to be informed, pursuant to paragraph 68(4) of the Act, of the new fixed amount or of the fact that there is no longer surplus income.

I request that a copy of the report filed by the trustee regarding the bankrupt's application for discharge pursuant to subsection 170(1) of the Act be sent to the above address.

Dated at _____ this _____ day of _____

Signature - Witness

Signature - Creditor

Telephone No.: _____
Fax No.: _____
Email address: _____

NOTES: If an affidavit is attached, it must have been made before a person qualified to take affidavits.

If a copy of this form is sent electronically by means such as email, the name and contact information of the sender, prescribed in Form 1.1, must be added at the end of the document.

WARNINGS: A trustee may, pursuant to subsection 128(3) of the Act, redeem a security on payment to the secured creditor of the debt or the value of the security as assessed, in a proof of security, by the secured creditor. Subsection 201(1) of the Act provides severe penalties for making any false claim, proof, declaration or statement of account.

FORMULE DE PROCURATION GÉNÉRALE

(alinéas 51(1)e) et 66.15(3)b) et paragraphe 102(2) de la Loi)

DANS L'AFFAIRE DE LA FAILLITE DE :

Medical Plastic Devices M.P.D. inc. (Nom de la partie débitrice)

Je, _____, de _____
Nom du créancier Nom de la ville

créancier dans l'affaire susmentionnée, nommé _____, mon fondé de pouvoir à tous égards dans l'affaire susmentionnée, sauf la réception de dividendes, celui-ci étant habilité à nommer un autre fondé de pouvoir à sa place (ou n'étant pas habilité à nommer un autre fondé de pouvoir à sa place).

Daté le _____, à _____

Signature - Témoin

Signature - Créancier

Nom du créancier qui est une personne morale

Nom - Témoin

Par _____
Nom et titre du signataire autorisé

GENERAL PROXY

(Paragraphs 51(1) (e) and 66.15(3) (b) and subsection 102(2) of the Act)

IN THE MATTER OF THE BANKRUPTCY OF:

Medical Plastic Devices M.P.D. Inc. (Name of debtor party)

I, _____, of _____
Name of creditor Name of town or city

a creditor in the above matter, hereby appoint _____, to be my general proxy in the above matter, except as to the receipt of dividends, with (or without) power to appoint another general proxy in his or her place).

Dated at _____ this _____ day of _____

Signature - Witness

Signature - Individual creditor

Name of corporate creditor

Name - Witness

Per _____
Name and title of signing officer